
Notulen DMR VSO Daaf Geluk – dinsdag 13 februari 2024 

Afwezig: Kenny, Mike, Els en Jeffrey 

Aanwezig: Mike en Ruben (examencommissie), Jonne, Ties, Marielle, Stef, Kim en Laura 

 

Opening + vaststellen agenda 

Kim stelt voor om het toetsbeleid in te trekken. PTA toetsweken sluiten Ruben en Mike voor 
aan, krijgt nu voorrang.  

PTA toetsweken 
Voorstel van examencommissie is toetsweken invoeren. 4x10 weken. Minder personeel 
nodig. Zorgt voor overzicht en structuur voor ll, werkdruk verlaging voor personeel. Meer 
gelijkheid in afname toetsen. Aantal toetsen gedurende lesweken zullen worden 
verminderd. Vraag: wat gebeurt er met leerlingen die niet kunnen omgaan met de spanning 
voor een toetsweek en daardoor minder presteren? Toetsvoorbereiding wordt toegevoegd 
aan beleidsstuk. Vraag: is het verstandig om hier in de onderbouw vast mee te oefenen? 
Zorg: cijfers in toetsweken zijn vaak lager dan in reguliere lesweken. Vraag: hoe 
implementeer je dit beleid? Onderdeel van beleid gaat het communiceren naar de 
onderbouw zijn. Advies: geeft duidelijk aan wat de eisen zijn voor het behalen van de toets, 
herhaal dit. Geef in GBE bijvoorbeeld overzicht van toetsen. Examencommissie maakt een 
voorstel, dit komt terug. 

Risicofactor vanuit ouders: Spanning voor toetsen en plannen organiseren.  

Vragen over toetsbeleid zullen naar Kim worden gemaild.   

Notulen vorige vergadering 
Notulen van vorige bijeenkomst ontbreken. Excuses daarvoor.      

Mededelingen DMR: 

- Telefoonbeleid 
Na de meivakantie is de bedoeling van het nieuwe beleid in kan gaan. Wordt mee 
geoefend tot einde jaar, ervaringen kunnen worden opgehaald. Nieuwe jaar gaat het 
nieuwe beleid in. Laptopbeleid wordt hieraan toegevoegd. Telefoonbeleid moet in 
april op de agenda staan, wil in mei gestart kunnen worden. 

- DMR 
Verkiezingsprocdure gaat weer opgestart worden. Jonne gaat examen doen. Stef en 
Mike zijn vacant. Voor Laura’s positie zal ook een vervanger gezocht worden, i.v.m. 
nieuwe baan. 

- Kampgelden 
Wanneer gaan deze met ons gedeeld worden, vraagt oudergeleding zich af. Maart 
moet begroting klaar zijn. Het is duur, de vraag is of het haalbaar is en blijft in de 
toekomst.  

- Toetsbeleid 
DMR vraagt zich af of er een korte termijn toetsoplossing kan komen. Kim geeft aan 



dat toetscoordinator dit moet analyseren en gaat het ook met TL bespreken. PHV en 
mentoren kunnen hier ook een aandeel in hebben. Kan er al een maximum aan 
toetsen per week worden ingesteld? Advies: max 4 summatieve toetsen per week, 
max 2 per dag.  

- Leerlingstatuut 
Actuele versie staat nog niet op de website. 

Mededelingen Kim 

- Basisvaardighenden taal, rekenen, burgerschap en digitaal letteren. Taalbeleid 
wordt opgesteld. Taalwerkgroep wil coördinator aanstellen. Taak van 160 uur, 
wordt een vacature voor geplaatst. Rekencoördinator taak komt ook vrij. 

- NSK lokaal gaat verbouwd worden, wordt een BINAS lokaal. Mediatheek wordt 
verplaatst naar noodlokaal. Deel van de mediatheek wordt bij G01 getrokken. 

- VWO licentie is binnen! 
- Teamgericht organiseren wordt nieuwe organisatiestijl. Er zal verticaal ingedeeld 

worden. Bij het teamgericht organiseren wordt de zorg meer betrokken bij de 
teams. Er komt een presentatie voor personeelsgeleding van de DMR.  

- Gunning was onrustig, maar gaat nu goed. Dus nu weer meer op eigen plek.  
- Begroting staat weer op agenda om tijdig af te hebben. Nieuwe schooljaar wordt 

voorbereid. 

Financiele afsluiting 
De tekorten zijn ingelopen. Vraag uit DMR: kunnen we volgende keer een uitgebreidere 
versie krijgen? Baten en lasten zijn meer gespecificeerd. Kim stuurt hem opnieuw. Vraag: 
drukken lasten onderhoud gebouw op de lasten? Niet veel. School heeft een spaarpot, Kim 
heeft accountant gevraagd hoeveel er is en hoe deze pot werkt.  

Lessentabel 
LJ1 K/T heeft volgend jaar gewoon NSK, was een fout in de lessentabel.  
Vragen omtrent 3H. Hoe zit het met kansengelijkheid met doorstroom uit T/H? Hoe bedien 
je deze leerlingen het beste? Er zijn grote verschillen tussen T en H/V.  
3HV is in overeenstemming met SWV. Doorlopende lijn is belangrijk. DMR wordt graag op de 
hoogte gehouden. 

Rekenbeleid + jaarplan 
Advies: een fysiek boek via rekenen is wellicht effectiever dan een online methode.  Waarom 
staan er vraagtekens in de bijlage over het rekenbeleid? 

ARBO – gesprek met Arbo medewerker 
Verschoven naar volgende vergadering 

- Fysieke veiligheid 
- Sociale veiligheid  
- Staat van het gebouw e.d. 

 



Rondvraag  
Jonne: Kerstviering ging niet door i.v.m. CKV opdracht. Kan er naar die planning gekeken 
worden? 
Marielle: Kan de laatste 2 weken van het schooljaar worden ingekort? (Periode boeken 
inleveren, inhalen, mentoruitje.) Er was speelruimte voor collega’s nodig. Kim komt daarop 
terug. 

Stef: Hoe ziet de rol van Jaap er in de toekomst uit? Hij zal geen TL zijn, heeft een opdracht 
gekregen. Opdracht: werken aan het verbeteren van samenwerking tussen PG en Daaf.  

Sluiting 
Stef sluit vergadering.         - 

 


